
Zanimivo je sedaj citati nase liberalne in Plo-
jeve liste. Zjakaj? Dan na dan se besno zaletavajo 
v naše deželne poslance, jih zasramujejo, obrekujejo 
in zmerjajo, da se mora človek res Čuditi, odkod to
liko jeze in sovraštva. 

Liberalci,in Plojevci store vse to zaradi tega, 
ker naši poslanci v Gradcu izredno pridno delajo. 
Prej so ti njih sovražniki hoteli ljudstvo nalagati, 
da poslanci Slovenske kmečke zveze v Gradcu ne 
bodo niti ust znali odpreti. A sedaj jih glejte! Se
jo za sejo vstajajo ter govorijo v prilog svojim vo
lilcem; junaško in brez strahu branijo pravice svo
jega naroda; stavijo predloge in se pritožujejo v 
interpelacijah Čez krivice, ki se gode našemu ljud
stvu. In nobenega razločka ni med njimi. Vsi se vr
stijo drug za drugim, nobeden ne izostaja ali zao
staja, vsak skrbi za svoj volilni okraj .1 

Med [štirimi očmi priznavajo celo najbolj za
grizeni liberalci, da je res veselje Citati poročila iz 
deželnega zbora štajerskega, ker so vedno v njih 
sledovi marljivega delovanja slovenskih poslancev. 

Plojem in Kukovcem vsi napadi ne bodo prav 
nič hasnili, kajti volilci spoznajo prav dobro, kje je 
o!elo in kje samo nasprotstvo. 

Naši poslanci so v seji dne 1, oktobra stavili 
te le predloge: 

Poslanec Roškar je vložil predlog s katerim 
zahteva da prispeva c. kr. vlada 50 odstotkov k 
Šolskim stroškom y prilog saniranja deželnih financ 
in olajšavo DbČinam glede Šolskih bremen. 

Poslanec A. Meško je vložil predlog za regu
lacijo Drave v ptujskoormožkem okraju, posebno v 
Jčrajih Obriž in Grabe pri Središču. 

« • 

V seji dne 5. oktobra so poslanci S. K. Z. 
govorili in predlagali: 

Dr. K. Verstovšek je utemeljeval svoj pred
log za uravnavo Pake in opozarjal vlado na pre
mogne jame v velenjski občini, kjer se vdira zemlja 
in se povzroča posestnikom vedno več škode. 

V isti seji je utemeljeval dr. Verstovšek pred
log za uravnavo Mislinje naštevajoč neizmerno ško
do, katero stori povodenj vsako leto vi Slovenjegraš
kem okraju. 

Deželni zbor. , Oba predloga se odkažeta kulturnemu odseku. 
Poslanec Novak je utemeljeval' svoj predlog 

najprej v slovenskem in potem v nemškem jeziku za
radi preložitve državne ceste od Gornje Polskave Čez 
Sentovec Devino do mesta Slov. Bistrica in od Spo
dnje Ložnice, Čez Gornjo Ložnico ,OkoškoStraže in 
tako dalje do Konjic. Predlog se je odkazal klultur

I nemu odseku, v katerem sta tudi Novak in Pišek. 
Poslanec Roškar je poročal v deželni 

I ebornicl o občinskih dokladah občine Gorenskivrh in 
j Gornjigrad ter predlagal, da se ugodi zahtevam 0
| beh občin, kar se je tudi sprejelo. 

Dr, K. Verstovšek je predlagal delitev Šolske
; ga sveta v dve sekciji nemško in slovensko; stavil 
; interpelacijo na dež. namestnika Claryja radi one
! snaženja Pake iz tovarne za usnje v Šoštanju. 

Poslanec Terglav je vložil sledečo peticije: za 
j podporo slovenske dekliške šole v Celju; za podpo
' ro k stroškom ustanove postajališča Radeče; za pod
I poro slov. planinskemu društvu. 

Poslanec Ozmec je vložil prošnjo »Dijaške ku
I hinje v Ptuju za zvišanje letnega deželnega pri
j spevka od 800 K na 1000 K. 

Iz finančnega odseka se nam poroča. 
Posameznim društvom za varstvo otrok se ne 

noflo dajale podpore, pač pa osrednjemu zavodu v 
Gradcu, do katerega se naj obračajo naša društva. 

Nemškemu 1 učiteljskemu društvu se je dala za 
zdravilno hišo ob morju podpora 1000 K. Slovenska 
učiteljska zveza se seveda za take reči ne briga, ki 
bi mu več koristile nego neumna gonja proti kleri
kalnemu, zmaju. 

Prošnja slov. planinskega društva v Rušah 
se je odkazala v poročanje deželnemu zboru. Poro
čevalec Lamberg je predlagal odklonitev, vendar sta 
se dr. Korošec in dr. Verstovšek toplo potegnila za 
prošnjo in nazadnje se je tudi ugodilo, da deželni 
odbor stavi svoj predlog. 

Osrednjemu odboru za varstvo kmečkih kori
sti se je dala podpora. Dr. Korošec in dr. Verstov
šek sta se toplo zavzela za podporo. 

Prošnja gospodinjske Šole, v Teharjih se Je na 
priporočilo dr. Korošca odkazala deželnemu odboru. 


